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گلکاران پاکدشت ۳۰۰ هزار شاخه گل به 

عتبات عالیات اهدا کردند
آســتانه  در  گفــت:  پاکدشــت  شهرســتان  فرمانــدار   
فرارســیدن اعیــاد شــعبانیه و ولادت ســومین اختــر 
ــین)ع( ،  ــام حس ــرت ام ــت حض ــت و ولای ــمان امام آس
ــاخه گل  ــزار ش ــت ۳۰۰ ه ــتان پاکدش ــکاران شهرس گل

ــد. ــدا کردن ــات اه ــات عالی ــه عتب ــی ب ــرای گل آرای ب 4 2

قیمــت  افزایــش   در حالــی کــه در هفته هــای گذشــته 
ــه  ــا ن ــن روزه ــود، ای ــد خبرســاز شــده ب ــد برن خودســرانه چن
ــه قبــل نیســت،  ــا ب تنهــا خبــری از بازگشــت قیمت هــای آنه
ــا،  ــش نرخ ه ــا افزای ــز ب ــرکت ها نی ــر از ش ــی دیگ ــه برخ بلک
فهرســت جدیــد قیمتــی بــرای تولیــدات خــود ارائــه کرده انــد....

دوچرخه سواری  فدراسیون  کاندیدای   
از  رفتم  دوومیدانی  به  که  زمانی  گفت: 
خیلی  اما  گفتم  المپیک  در  مدال  کسب 
ها من را به توهم و آرزوهای دست نیافتی 
مدال  به  هم  نهایت  در  کردند.  متهم 
رسیدیم و حالا هم می گویم کسب مدال 
المپیک در دوچرخ سواری دور از دسترس 

نیست.
خبرنگار  با  گفت وگو  در  داوری  افشین 
این سئوال که چه  به  واکنش  در  و  ایرنا 
انتخابات  در  حضور  برای  برنامه هایی 
مدت هاست  فدراسیون  کرد:  تاکید  دارد، 
با سرپرست اداره می شود که بدون شک 
این مساله طبعاتی به همراه دارد. شرایط 
در  که  بدهی هایی  به  و  می دانم  هم  را 
آمد،  وجود  به  دوچرخه سواری  مجموعه 
برنامه  آنها  همه  برای  اما  هستم  واقف 
خواهیم  مدیریت  را  مساله  این  و  داریم 

کرد.
رقابت های  برگزاری  بحث  داد:  ادامه  وی 
این  و  است  مهم  خیلی  کشور  قهرمانی 
با  ورزش  وزارت  تفاهم نامه  در  مساله 
فدراسیون های ورزشی هم قید شده است 
و اگر به درستی محقق نشود بدون شک 
در بحث اعتبارات سال آینده مشکلاتی به 
اعتبارات  از سرجمع  وجود خواهد آمد و 

کاسته می شود.
باید  کرد:  نشان  خاطر  ورزشی  مدیر  این 
رویدادهایی را تعریف کنیم که قهرمانان 
هزینه های  افزایش  به  توجه  با  کشورمان 
سفر و مشکلات در اعزام های برون مرزی، 
برای  لازم  امتیازهای  بتوانند  ایران  در 
کسب سهمیه المپیک و ارتقای رنکینگ 
را به دست بیاورند تا بتوانند همپای سایر 

رکاب زنان جهان حرکت کنند.
است  این  دیگر  مساله  گفت:  داوری 
در  را  فدراسیون  ورزشی  تقویم  باید  که 
کنیم  تهیه  و  آماده  مناسب  زمانبدی 
است.  نشده  محقق  هنوز  مساله  این  که 
استانی  هیات های  به  منابع  اختصاص 
فدراسیون  اعتبارات  از  درصد   ۱۰ که 
است باید محقق شود که این مساله هم 
انجام نشده، در گذشته و در ۶ ماهی که 
سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری بودم 
۲ مرتبه به هیات های استانی سفر کرده و 
آنها باید بدانند در این ورزش سهم داشته 

و موثرند.

بزرگ  برپایی رویدادهای  او تصریح کرد: 
و تورهای معتبر با جوایز ارزشمند را هم 
باید در نظر داشته باشیم تا هم قهرمانان 
و تیم های صاحب نام به ایران سفر کنند 
فرصت  این  کشورمان  رکاب زنان  هم  و 
رشته  این  مدعیان  با  تا  باشند  داشته  را 
رقابت کنند که در این بخش شاهد یک 
باید اصلاح  انحراف مدیریتی هستیم که 
از  خوبی  بسیاری  باشگاه های  ما  شود. 
پیشگامان  و  جمله سپاهان، مس کرمان 
یزد را داریم و باید در این بخش کارهای 

بزرگی انجام شود.
وی گفت: در همان زمان سرپرستی من 
در فدراسیون دوچرخه سواری یک تقویم 
اولیه را به رشته تحریر در آوردیم و بعد 
دادیم،  قرار  استانی  اختیار هیات های  در 
از آنها خواستیم نقطه نظرات خود را به 
را  آن  سپس  و  کنند  ارائه  فنی  صورت 
دوباره به کارشناسی گذاشتیم و در نهایت 
با استقبال بسیار خوب روسای هیات های 

استانی مواجه شد.
او با اشاره به برنامه های دیگر خود ادامه 
داد: کسب مدال در بازی های آسیایی از 
جمله برنامه های کوتاه مدت من است، ما 
در دو بخش آقایان و بانوان افرادی داریم 
ایران  برای دوچرخه سواری  که می توانند 
کسب افتخار کنند، به عنوان مثال فرانک 
پرتوآذر یک استعداد در رشته کوهستان 

است و نفرات بسیاری مانند او را در سایر 
رشته ها داریم که در صورت حمایت ما و 
را  ایران  پرچم  می توانند  تلاش خودشان 

در میادین مهم به اهتزار درآورند.
دوچرخه سواری  فدراسیون  کاندیدای 
نیمه کاره  ساختمان  مورد  در  گفت: 
شده،  صادر  حکم  فدراسیون  اداری  و 
در  سرپرستی ام  کوتاه  ایام  همان  در 
میلیارد   ۵/۲ دوچرخه سواری  فدراسیون 
تومان اعتبار گرفتم تا در اختیار پیمانکار 
قرار بگیرد اما این مبلغ جابجا و در فضایی 

دیگر هزینه شد.
او تاکید کرد: فردی که برای کسب کرسی 
ریاست وارد فدراسیون می شود باید بداند 
دوچرخه سواری ۱۲ میلیارد تومان بدهی 
نیست.بحث  کوچکی  مساله  این  و  دارد 
با  تعامل  فدراسیون،  بدهی های  پرداخت 
شهرداری، همگانی کردن ورزش و توجه 
بر  تاکید  رشته،  این  توسعه  و  تعمیم  به 
و  آکادمی  تشکیل  پایدار،  درآمد  کسب 
تجهیز  و  تعمیر  دوچرخه سواری،  مدارس 
بازسازی  دوچرخه سواری،  پیست های 
شرایط  در  که  قهرمانان  خوابگاه های 
مقام یک  عنوان در شان  به هیچ  کنونی 
ورزشکار نیست هم از دیگر برنامه های من 
برای حضور در فدراسیون دوچرخه سواری 

است.
استان ها  به  مربیگری  دوره های  واگذاری 

با هدف تخصیص منابع مالی به هیات ها، 
حضور  بین المللی،  سطح  در  آموزش 
مدرسین برجسته و مطرح جهانی با هدف 
و  دوچرخه سواری  جامعه  دانش  ارتقای 
فعالیت هدفمند کمیته های فدراسیون نیز 
البته  بود،  برنامه های من خواهد  از دیگر 
دوچرخه سواری  پشتیبان  و  نقلیه  وسایل 
مستهلک شده و قابلیت استفاده ندارد که 

این خود نکته ای قابل توجه است.
به  ورودم  بدو  در  کرد:  تاکید  داوری 
رنکینگ  دوچرخه سواری،  فدراسیون 
ورزشکاران را مشخص خواهم کرد و برای 
اگر  می شود،  تعیین  حق الزحمه ای  آنها 
نیز  مالی  بحث  در  یابد  ارتقا  جایگاه  این 
تا  بود  خواهیم  مبالغ  افزایش  این  شاهد 
انگیزه شود. سال  ایجاد  برای ورزشکاران 
۹۱ و در دوران مسوولیتم در فدراسیون 
قهرمانان  به  پرداختی  کف  دوومیدانی 
۸۰۰ و سقف پرداختی هم ۳میلیون ۷۰۰ 
هزار تومان بود که با قیمت دلار آن زمان 
مبلغ کمی نیست و در دوچرخه سواری هم 
این کار را انجام خواهیم داد تا ورزشکاران 
البته  می شود،  دیده  آنها  زحمات  بدانند 
این توجه تنها معطوف به ورزشکار نیست 
و در مورد مربی ورزشکار هم صدق پیدا 
می کند. در نظر داریم مربیان شخصی هر 
قهرمان با او وارد اردو شود و برای آنها هم 

حقوقی را در نظر خواهیم گرفت.

 داوری: کسب مدال دوچرخه سواری در المپیک 
شدنی است
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رییس جمهور: تحریم  نتوانست 

ملت ایران را متوقف کند

رییس  و  جمهور  رییس  معاون 
سازمان حفاظت محیط زیست گفت: 
در نشستی که با حضور ۱۵ کشور در 
تهران برگزار شد سازمان ملل متحد 
براساس تجربیات موفق ما در زمینه 
مبارزه با ریزگردها در قطعنامه نهایی 
خود، ایران را به عنوان میزبان نشست 
بین المللی گرد و غبار جهان معرفی 

کرد.
علی سلاجقه در حاشیه مراسم بهره 
برداری از مرکز کنترل و پایش محیط 
خبرنگاران  جمع  در  قزوین  زیست 
محیط  سازمان  اولویت  مهمترین 
ریزگردها  مشکل  رفع  را  زیست 
دانست و افزود: هماهنگی این کار با 
وزارت امور خارجه انجام شده تا در 
تیر ماه سال آینده نشستی در تهران 
کشورهای  زیست  محیط  وزرای  با 

جهان برگزار می شود.
معاون رییس جمهور اضافه کرد: در 
جهت تحقق وعده های دولت مقرر 
شد تا در اسفندماه سال جاری هیاتی 
بررسی  و  رایزنی  برای  ما  کشور  از 
عراق  کشور  به  ریزگردها  مشکلات 
تا تصمیماتی در خصوص  سفر کند 

منشا ریزگردها اتخاذ کند.
حوزه  در  کرد:  خاطرنشان  سلاجقه 
دیپلماسی نیز سازمان محیط زیست 
کشورهای  با  را  خود  های  نشست 
که  جایی  تا  داده  افزایش  همسایه 
در  حضور  برای  نیز  مصر  کشور 
اعلام  تهران  غبار  و  گرد  نشست 

آمادگی کرده است.
از  عظیمی  ثروت  اینکه  بیان  با  وی 
می  دفع  پسماند،  حوزه  در  کشور 
شود، گفت: مشکل اصلی ما این است 
از  توانیم  نمی  باید  که  طور  آن  که 
زباله های موجود ارزش افزوده تولید 

کنیم.
سال  طی  متاسفانه  گفت:  سلاجقه 
واقع  در  زباله  دفن  با  گذشته  های 
واقع  در  را  کشور  عظیم  های  ثروت 
نیز  اساسی  برنامه  و  ایم  کرده  دفن 

برای این موضوع اندیشیده نشده بود.
وی با اشاره به وضعیت پسماند قزوین 
در سایت محمدآباد، افزود: این مرکز 
روزانه پذیرای پسماند ۷۰۰ تن زباله 
آن  تن  که حدود ۳۰۰  است  استان 
تن   ۴۰۰ و  شده  پسماند  به  تبدیل 
مراکز  در  باطله  عنوان  به  نیز  دیگر 

تعیین شده دفع می شود.
محیط  از  حفاظت  سازمان  رییس 
که  بازدیدی  در  کرد:  تصریح  زیست 
از مرکز پسماند محمدآباد داشتیم با 
شهردار قزوین صحبت کردیم و قرار 
شد تا با استفاده از ظرفیت صندوق 
ملی محیط زیست کشور، این مرکز 
را ارتقا داده و وضعیت کنونی آن نیز 

ساماندهی شود.
وی ضمن تقدیر از مجموعه استانداری 
بابت اهدای زمین جهت احداث مرکز 
شهر  زیست  محیط  پایش  و  کنترل 
قزوین، اضافه کرد: با اتمام این پروژه 
و  کنترل  مرکز  اندازی  راه  بر  علاوه 
پایش محیط زیست با دستگاه های 
نیز  قزوین  اداره شهرستان  پیشرفته، 

در این مرکز مستقر خواهد شد.
ظرفیت  از  استفاده  بر  تاکید  با  وی 
کشور،  در  ثروت  تولید  برای  زباله 

خاطرنشان کرد: قزوین از استان های 
محسوب  کشاورزی  پایه  و  صنعتی 
می شود و اگر مدیریت خوبی در حوزه 
نهایت  در  و  خاک  آبیاری،  نهادها، 
ظرفیت موجود استان شود، می تواند 
مواد غذایی نیمی از جمعیت کشور را 

تامین کند.
رییس سازمان حفاظت محیط زیست 
کشور ادامه داد: قزوین ظرفیت خوبی 
با  اما  دارد  زیست  محیط  حوزه  در 
توجه به اینکه در یک دالان باد قرار 
و  صنعتی  های  آلاینده  تمام  گرفته 
کرده  منتشر  منطقه  در  را  ریزگردها 
و بیش از ۴۰ درصد جمعیت کشور به 
خصوص استان های البرز و تهران را 

تحت تاثیر قرار می دهد.
وی با بیان اینکه براساس قانون نباید 
پایتخت  کیلومتری   ۱۲۰ شعاع  در 
شود،  احداث  ای  آلاینده  واحد  هیچ 
تصریح کرد: متاسفانه طی سال های 
گذشته و در نزدیکی پایتخت صنایع 
جایی  تا  شده  احداث  ای  آلاینده 
تهران،  تا شرق  قزوین  در سمت  که 
حال  در  زیادی  آلاینده  تاسیسات 

فعالیت هستند.
سلاجقه یادآور شد: با توجه به وزش 

بادهای غالب منطقه، هر قدر آلاینده 
ها در استان قزوین بیشتر شود، میزان 
آلودگی هوا در شرق تهران نیز بدتر 

خواهد شد.
سمتی  به  باید  ما  اینکه  بیان  با  وی 
حرکت کنیم که نیروگاه شهید رجایی 
ترکیبی  سیکل  صورت  به  همچنان 
از  نیروگاه  این  گفت:  کند،  فعالیت 
های  نیروگاه  از  یکی  راندمان  لحاظ 
برتر کشور و منطقه است که در بحث 
راندمان تولید هیچ مشکلی ندارد اما 
می  آفرینی  نقش  آلودگی  ایجاد  در 

کند.
وی ابراز امیدواری کرد که در بودجه 
سال آینده اعتبارات ویژه ای برای حل 

مشکلات این نیروگاه تخصیص یابد.
این  مجموعه  ویژه  نگاه  از  سلاجقه 
و  داد  خبر  قزوین  استان  به  سازمان 
گفت: قزوین به عنوان یک مرکز ویژه 
همیشه مورد توجه بوده که می تواند 
نقش  زیستی  محیط  های  حوزه  در 
خصوص  به  کشور،  در  مستقیمی 
پایتخت داشته باشد و اگر مشکلات 
قطع  طور  به  شود  حل  استان  این 
نیز  پایتخت  مشکلات  از  بخشی 

کاهش خواهد یافت.

سلاجقه : ایران میزبان نشست بین المللی گرد و غبار 
جهان شد
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سردار رادان: مقابله با سرقت از 
مطالبات جدی مردم است

 فرمانده کل انتظامی جمهوری اسلامی ایران با بیان اینکه مقابله با 
سرقت از مطالبات جدی مردم است، گفت: پلیس در تحقق این مطالبه 

و برخورد با سارقان قاطعانه برخورد می کند.
به نقل از پایگاه خبری پلیس، سردار احمدرضا رادان در حاشیه نشست 
این  فراجا در مشهد گفت: در  و روسای عقیدتی سیاسی  روحانیون 
راستا طرح تشدید مقابله سرقت در سراسر کشور برای رفع دغدغه 
هموطنان در دستور کار قرار گرفته است و پلیس با اهتمام جدی در 

حال اجرای این طرح است.
وی تاکید کرد: مردم برخورد قاطعانه با سارقان را به  عنوان یک مطالبه 
از پلیس بدانند، چراکه بنا به حکم مقام معظم رهبری یکی از کارها 
و فرامین در تکالیف و ماموریت های انتظامی، حفظ امنیت و آسایش 

مردم عزیز است.
سیاسی  عقیدتی  سازمان  مدیران  و  روسا  نشست  در  رادان  سردار 
ایران در مشهد نیز اظهار  انتظامی جمهوری اسلامی  فرماندهی کل 
کرد: نشست هم اندیشی با روحانیون عقیدتی سیاسی انتظامی کشور 

در مشهد نتایج ارزنده و مثبتی را در پی دارد.
فرمانده کل انتظامی جمهوری اسلامی ایران همچنین طی سخنانی 
در نشست روحانیون و روسای عقیدتی سیاسی فراجا گفت: روحیه 
جهادی و نظم و ترتیب نظامی در تمام شئون سازمان انتظامی ضروری 

است.
سردار رادان اضافه کرد: در فرمانهای  مقام معظم رهبری به فراجا، 
رضایت مردم در هم آمیخته با رضایت خداست و حرکت پیوسته دارد، 

با رضایت خدا و مردم امنیت و انضباط اجتماعی حاصل می شود.
فرمانده فراجا گفت: در فرمان رهبر انقلاب اسلامی حفظ توانمندی 
نیز مورد تاکید است که منجر به رضایت، امنیت، آسایش و آرامش 

می شود.
کار  باید  مردم  و  خدا  رضایت  کسب  برای  کرد:  تاکید  رادان  سردار 

جهادی انجام بدهیم و ثابت قدم باشیم.

نگاه به شرق و همکاری ایران با چین و 
روسیه دشمن را به هراس انداخت

با اشاره به سفر رئیس جمهور به چین گفت: نگاه به شرق و  وزیر اطلاعات 
حضور فعال و راهبردی ایران با کشورهای همسایه، چین و روسیه، دشمن را 

به هراس انداخته است.
به گزارش خبرگزاری مهر، حجت الاسلام سید اسماعیل خطیب وزیر اطلاعات 
در همایش بانوان حراست که با عنوان »زن، عفت، امنیت« در سالن اجلاس 
ایام  در  اظهار داشت:  برگزار شد،  بانوان حراست کل کشور  با حضور  سران 
مبارک دهه فجر و به لطف الهی و حضور ملت شریف در راهپیمایی ۲۲ بهمن، 
مردم ایران پیام انتخاب همیشگی خودشان را به سراسر دنیا مخابره کردند 
که نشانگر همه پرسی فراگیر و مؤثر ملتی بود که در مقابل تمام فتنه گری ها و 
بدخواهی های دشمنان نشان دادند که پای انقلاب، نظام و رهبری ایستاده اند 

و این پیروزی بزرگ را به ملت عزیز و رهبر حکیم و فرزانه تبریک می گوییم.
حجت الاسلام خطیب به نقشه های دشمنان اشاره کرد و گفت: امروز اگر نقشه 
شما بهره گیری از زنان بود، نقش زنان ما در راهپیمایی ۲۲ بهمن نشان داد 
که حضور فعال زنان در تمام عرصه های فرهنگی، اجتماعی و سیاسی و در 
تمام جایگاه های نظام برخاسته از انقلاب است و نگاه انقلاب به زنان و آثارش 
را در تمامی این زمینه ها می بینیم.وی تأکید کرد: دشمن باید بداند با همه 
تلاش هایش در جهت ضربه زدن به این نظام توفیقی حاصل نخواهد کرد و هر 

روز طعم شکست و استیصال را از این ملت خواهد چشید.
وزیر اطلاعات به جایگاه زنان در تمام عرصه های کشور اشاره کرد و گفت: 
حضور اقتصادی، ورزشی، اجتماعی، فرهنگی و سیاسی زنان ما در جایگاه های 
مختلف شاهد این موضوع است. دشمن تلاش کرد با اخراج ایران از کمیسیون 
زنان، دشمنی های خودش را بروز دهد اما این زنان نشان دادند که با تلاش و 
کوشش، از نظام پاسداری کرده و خواهند کرد. همواره در کشور ما و در دین 
ما و در ادیان دیگر، زنان برجسته ای بودند که نامشان استوار مانده است، چه 
حضرت مریم )س( در میان مسیحیان و چه حضرت فاطمه زهرا )س( در 
در  ما  زنان  بنابراین  مقتدایی هستند.  نمونه های  این ها  که  مسلمانان،  میان 
عرصه علمی، خانواده، سیاست، مدیریت، نظارت، حراست و صیانت از انقلاب 
اسلامی می توانند با الگو پذیری از برجستگان دین و انقلاب حضور فعال و 

موثری داشته باشند.
برای  با جنگ رسانه ای  امروز ما شاهد هستیم دشمن  افزود:  وزیر اطلاعات 
دین ستیزی و اسلام ستیزی فعال شده که به تعبیر رهبر معظم انقلاب، دشمن 
در  را  توان خود  تمام  است. دشمن  نظام  قوت  نقاط  بردن  بین  از  دنبال  به 
قدرتمند  کشورهای  همه  که  بودید  شاهد  شما  و  گرفت  کار  به  اغتشاشات 
واقعیت  را  و سراب  این خیمه شب بازی  و مشهورشان،  با چهره های مختلف 
پنداشته و از اغتشاشات با بودجه و امکانات زیادی حمایت کردند ولی به لطف 

الهی و هدایت های رهبر فرزانه انقلاب ضربه بزرگی از ملت ایران خوردند.
وی تصریح کرد: ایستادگی و توان این ملت مستحکم تر خواهد شد و هر روز 
ایران افزوده خواهد شد. دشمن تنها با چند رسانه محدود  بر انسجام ملت 
مزدبگیر سعودی، انگلیسی و آمریکایی به میدان نیامد بلکه با امکانات مالی 
از بودجه کشور ما بیشتر بود، هر چه در توان داشت را به کار  که تراز آن 
گرفت. آنان از ده ها سرویس اطلاعاتی بهره گرفتند و از تمام شخصیت های 
سیاسی خود استفاده کردند ولی با شکستی مفتضحانه روبرو شدند و امروز پیام 

ازسرگیری روابط داده و سفرای شان استوارنامه می دهند.
وی به سفر حضرت رئیس جمهور به چین اشاره کرد و گفت: نگاه به شرق و 
حضور فعال و راهبردی ایران با کشورهای همسایه، چین و روسیه، دشمن را 
به هراس انداخته است. وزیر اطلاعات با تشکر از برگزارکنندگان این همایش 
گفت: حراست ها حافظان نظام مقدس جمهوری اسلامی هستند که این نهاد 

از نقاط قوتی است که برخواسته از انقلاب اسلامی است.
حجت الاسلام والمسلمین خطیب تاکید کرد: شما عزیزان باید نقش برجسته ای 
در جهاد تبیین و تاریخ انقلاب و رفع شبهات و مقابله با جعل اخبار و گزارش ها 
و هوشمندی در مقابل فتنه ها و بصیرت بخشی داشته باشید. ما در پیشگاه 
امام )ره( و شهدا و ملت شریف مسئول هستیم تا بتوانیم دستگاه های خود را 
در مقابل با فساد، نفوذ و ناکارآمدی صیانت کنیم. وزارت اطلاعات بنا به تأکید 
مقام معظم رهبری و رئیس جمهور محترم و فساد ستیزمان مبارزه با فساد را 

در اولویت قرار داده است و تاکنون اقدامات موثری صورت گرفته است.

تحریم   با  گفت:   جمهور  رئیس   
می خواستند ملت ما را متوقف کنند، 
اما ملت و جوان های ما متوقف نشده 

و دچار کندی و ایستایی نشدند.
ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
در  رییسی  ابراهیم  سید  آیت الله 
چین   CGTN شبکه  با  وگو  گفت 
است،  منتشر شده  آن  از  بخشی  که 
دیگر  و  آمریکا  تحریم های  درباره 
گفت:  ایران  علیه  غربی  کشورهای 
اما  است،  جنگ  همان  این  واقع  در 
ابزار آن عوض شده است؛ دیروز ابزار 
نظامی بود، امروز ابزار تحریم است و 
تحریم ها  این  بی رحمانه  بسیار  آن ها 
که  را  دارو  حتی  می کنند.  دنبال  را 
ایران  برای  است،  بیماران  نیاز  مورد 
بیماران  برای  حتی  کرده اند.  تحریم  
مبتلا  آن  به  بچه ها  که  پروانه ای 
هستند و برای خانواده هایشان بسیار 
زجرآور است، داروهای مورد نیازشان 

را تحریم کرده اند.
رئیس جمهور افزود: واکسن کرونا را 
اولین دیداری  در  تحریم کردند.  هم 
در  ملل  سازمان  دبیرکل  با  که 
نیویورک داشتم، وی در ابتدای دیدار 
از من عذرخواهی کرد. گفت که »من 
تلاش  چه  هر  که  می خواهم  عذر 
کردم، نتوانستم تحریم ها را نسبت به 

واکسن کرونا از روی ایران بردارم.«
و  شما  کرد:  تاکید  رئیسی  آیت الله 
که  می دانید  خوب  دنیا  مردم  همه 
بر  آوردن  فشار  نتیجه اش  تحریم ها 
را  این  سخن  در  آن ها  است؛  مردم 
اعلام می کنند که تحریم ها به خاطر 
است،  ایران  بر حکومت  آوردن  فشار 
زندگی  در  تحریم ها  این  نتیجه  اما 

مردم است.
و  آنها  شد:  یادآور  جمهور  رییس 
طرفدارانشان همیشه اعلام می کردند 
آن  ماه،   ۶ این  ایران  حکومت  که 
پایان  سال  آن  یا  امسال  ماه،   ۶
ماه   ۶ نودتا  به  قریب  اما  می پذیرد، 
این حرف ها  که  آن هایی  و  می گذرد 
نیستند؛  دیگر  خودشان  می زدند،  را 
بعضی هایشان در این عالم نیستند و 
بعضی هایشان دیگر مسئولیتی ندارند 
می دانند  اما  شده اند.  ناتوان  یا  و 
بسیار  ایران  اسلامی  جمهوری  که 
درخشنده تر، توانمندتر و کارآمدتر از 

همیشه دارد ادامه می دهد.
تحریم   گفت:  رئیسی  آیت الله 
کند،  متوقف  را  ما  ملت  می خواست 
متوقف  ما  جوان های  و  ما  ملت  اما 
ایستایی  و  کندی  دچار  و  نشدند 

نشدند.

سوالی  به  پاسخ  در  جمهور  رئیس 
مبنی بر اینکه آیا از نظر وی، تفاوتی 
میان دولت جو بایدن و دولت دونالد 
ترامپ در زمینه سیاست های تحریمی 
در قبال ایران وجود دارد یا نه، بیان 
فعلی  حاکمان  رفتار  در  آن چه  کرد: 
حاکمان  رفتار  با  تفاوتی  می بینیم، 
قبلی ندارد. به نظر می رسد همچنان 
این ها  بودند،  تحریم  دنبال  آن ها  که 

هم دنبال تحریم هستند.
کردند  ترک  را  مذاکره  میز  آن ها 
ایجاد  در  و  خیابان  در  گفتند  و 

»اغتشاش« اهدافمان را دنبال کنیم
احیای  روند  درباره  رئیسی  آیت الله 
مدعی  این ها  گفت:  هسته ای  توافق 
هستند که »ما دنبال توافق هستیم« 
مطابق  آن ها  عمل  که  می بینیم  اما 
ما)ایران(  یعنی  نیست.  ادعایشان 
اما  هستیم  خوب  توافق  دنبال  به 

هم  نمی کنند.  دنبال  را  توافق  آن ها 
خارج  برجام  از  و  کردند  عهدشکنی 
شدند، هم میز مذاکره را ترک کردند 
مذاکره،  میز  به جای  کردند  اعلام  و 
می خواهیم در خیابان و ایجاد آشوب 
را  اهدافمان  و  کارمان  اغتشاش  و 

دنبال کنیم.
ما  کرد:  خاطرنشان  جمهور  رییس 
در  سخت  آمریکایی ها  معتقدیم 
محاسباتی  اشتباه  هستند.  اشتباه 
اروپایی  کشورهای  از  برخی  دارند. 
محاسباتی شده اند.  اشتباه  دچار  هم 
اشتباه  که  بدانند  باید  این ها 
محاسباتی دارند. شناختشان از ایران 
اشتباه  ایران  ملت  از  شناختشان  و 
است. این ها ملت ایران را با ملت های 
دیگر قیاس کرده اند؛ فکر می کنند با 
اقداماتی بتوانند به اهدافشان برسند 

که سخت در اشتباه هستند.

رییس جمهور: تحریم  نتوانست ملت ایران را 
متوقف کند
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زلزله ترکیه و سوریه باید تلنگری 
برای نوسازی مدارس کشور باشد

رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور تاکید کرد: زلزله ترکیه 
و سوریه باید تلنگری به مسئولین باشد تا به شرایط مدارس فرسوده توجه 

بیشتری کنند.
حمیدرضا خان محمدی در جمع مدیران نوسازی مدارس کشور با اشاره به 
اظهار داشت:  توسعه هفتم  برنامه  بزرگ در حوزه مدرسه سازی در  تحولی 
مدرسه سازی، هدیه الهی است و بسیاری از مدارس در زمان حوادثی چون 

زلزله مامن و ماوای گروه های امدای است.
در  تحول  گفت:  کشور  کل  نوسازی  مدیران  به  نشست خطاب  این  در  وی 
مدرسه سازی کار بسیار بزرگی بوده است اما آنچه که مهم است تغییر نگرش 
در ماموریت ها است چرا که اگر تغییر نگرش نباشد جهشی که مد نظر است، 

انجام نخواهد شد.
رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس با اشاره به حضور موثر خیران 
در پیشبرد امر مدرسه سازی گفت: افرادی که در حوزه های دیگر کار می 
کنند همواره به ما غبطه می خورند چون در کنار ما خیرین هستند و این نگاه 

همه جانبه و الگویی حتما ضریب موفقیت ما را بیشتر می کند.
خان محمدی گفت: ۱۰۴ هزار کلاس درس در کشور داریم که باید توجه 
مسئولین را هر چه بیشتر به مدارس تخریبی جلب کنیم و زلزله ترکیه و 
توجه  تخریبی  مدارس  بحث  به  که  مسئولین  به  باشد  تلنگری  باید  سوریه 

بیشتری شود.
ریل سازی شود  و  تصویب شود  اگر  که  نوشتیم  را  هفتم  برنامه  گفت:  وی 
تحول بزرگی در نوسازی خواهیم داشت که متاسفانه با کمبود بودجه مواجه 
هستیم اما رئیس جمهور گفتند این مسیر را با قدرت ادامه بدهید، نتایج خوبی 
حاصل خواهد شد و خوشبختانه در شرایط سخت اعتباری توانستیم بخشی از 

اعتبارات را دریافت کنیم و این لطف الهی است.
رئیس سازمان نوسازی توسعه و تجهیز مدارس کشور گفت: در لایحه بودجه 
سال ۱۴۰۲ تلاش کردیم تا ردیف ها را ارتقاء دهیم که در بخش مختلف به 
خصوص در تکمیل پروژه های نیمه تمام خیرین، تخریب و بازسازی و در 

بخش تکمیل و تجهیز با رشد قابل قبولی همراه بوده است.
رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس افزود: رتبه بندی محرومیت 
هر استانی بر اساس سرانه آموزشی و شاخص ها استخراج شده است و تبصره 
های مختلفی را با رویکرد مناطق محروم مرزی و عشایری در بودجه ۱۴۰۲ 

پیشنهاد دادیم.
خان محمدی گفت: علی رغم شعار عدالت در ایجاد فضاهای آموزشی متاسفانه 
اعتبارات  از ۷۳ درصد پروژه های خیری و ۶۰ درصد  در حال حاضر بیش 
باید  ما  بالای ۵ مترمربع احداث می شود و  دولتی در مناطق دارای سرانه 
خیران را در خصوص احداث مدارس در مناطق کم برخوردار و واجد شرایط 

متقاعد کنیم.

ترغیب به مدرسه سازی خیرین با 
یادآوری مسئولیت اجتماعی

وزیر آموزش و پرورش در کارگاه آموزشی مدیران کل نوسازی مدارس 
کشور گفت: برگزاری برنامه هایی با محور جهاد تبیین سبب یادآوری 
مسئولیت اجتماعی افراد توانمند می شود تا آنها در امور خیر و مدرسه 

سازی تشویق و ترغیب شوند.
مدیران  آموزشی  کارگاه  در  ویدئویی  ارتباط  به صورت  نوری  یوسف 
کل نوسازی مدارس کشور گفت: ترویج مفهوم مسئولیت اجتماعی در 

آموزش و پرورش باید در جهاد تبیین مورد توجه قرار گیرد.
به  افراد  های  کمک  و  اجتماعی  مسئولیت  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
یکدیگر افزود: اگر کسی به مسئولیت اجتماعی که برعهده اوست توجه 
نکند آن فرد، فردی رشد یافته نیست به همین جهت نظام آموزشی 
به نظام های آموزش محور، پژوهش محور، کارآفرین محور و از همه 

مهمتر به نظام آموزشی با مسئولیت های اجتماعی تقسیم می شود.
وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: در همین راستا دانشگاه های نسل 
چهارم که با آسیب های اجتماعی مواجه بودند دوره های کارآفرینی 
گذاشتند که افراد با مسئولیت اجتماعی که برعهده دارند آشنا و آگاه 
بر  تاکید  و  پرورش  و  آموزش  خاص  قوانین  به  اشاره  با  شوند.نوری 
استفاده ادارات کل نوسازی استان ها از این ظرفیت یاد آور شد: این 
قوانین زمینه مناسبی است که اجازه می دهد یک درصد از درآمدها 
جهت تبیین فعالیت ها استفاده شود.وی افزود: می توان جشنواره ها، 
نمایشگاه ها و زمینه های دیگر تبیینی برگزار و از این بودجه استفاده 
کرد تا با شناخت و یادآوری مسئولیت اجتماعی به افراد توانمند، آن ها 

را در امور خیر و مدرسه سازی تشویق و ترغیب کرد.

رئیس سازمان زندان ها: تکلیف داریم شرایط 

مناسب را برای زندانیان فراهم کنیم

رئیس سازمان زندان ها گفت: در نظام زندانبانی اسلامی ما تکلیف داریم تا شرایط 
غلامعلی محمدی  مهر،  گزارش خبرگزاری  کنیم.به  فراهم  زندانیان  برای  را  مناسب 
در دومین روز سفر خود به خراسان رضوی، وارد گناباد شد و ضمن دستور تخلیه 
زندان قدیم این شهر، از ساختمان جدید این زندان که به بیرون از شهر انتقال یافته، 

بازدید کرد.
وی در ادامه برنامه های سفر به خراسان رضوی، ضمن بهره برداری از ساختمان جدید 
زندان گناباد، دستور تخلیه کامل زندان قدیم این شهرستان که در بافت شهری مستقر 

بود را صادر کرد.
رئیس سازمان زندان ها در حاشیه آئین بهره برداری از ساختمان زندان جدید گناباد 
گفت: زندان واقعیت تلخ اجتماعی است که وجود آن اجتناب ناپذیر است، اما در نظام 
زندانبانی اسلامی ما تکلیف داریم تا شرایط مناسب از نظر اسکان، امکانات بهداشتی و 
درمانی، زیرساخت های اشتغال، امکانات تربیت بدنی، فرهنگی و سایر اقدامات جاری 

در حوزه اصلاح و تربیت را برای زندانیان فراهم کنیم.
وی خاطرنشان کرد: در زندان های با قدمت بالا مانند زندان گناباد از نظر فضا و امکانات 
ظرف و مظروف متناسب نیستند و به همین جهت، هم امکان خدمات رسانی کامل 
و هم امکان اجرای کامل برنامه های اصلاحی و تربیتی برای زندانیان وجود ندارد. از 
طرفی وجود زندان ها در بافت شهری مشکلاتی را برای هم وطنان ایجاد کرده که انتقال 

زندان ها به خارج از شهر به یک مطالبه مردمی تبدیل شده است.
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گذشته  هفته های  در  که  حالی  در   
برند  چند  خودسرانه  قیمت  افزایش 
تنها  نه  روزها  این  بود،  شده  خبرساز 
آنها  قیمت های  بازگشت  از  خبری 
از  دیگر  برخی  بلکه  نیست،  قبل  به 
شرکت ها نیز با افزایش نرخ ها، فهرست 
ارائه  تولیدات خود  برای  جدید قیمتی 

کرده اند.
لوازم  بازار  روزها  این  ایرنا،  گزارش  به 
خانگی در رکودی عمیق به سر می برد 
و حتی نزدیک شدن به ایام پایانی سال 
نتوانسته یخ این بازار را بشکند. کسبه 
بازار  و دیگر مراکز مهم  »امین حضور« 
لوازم خانگی پایتخت می گویند: با وجود 
نزدیک شدن به شب عید که همه ساله 
در این ایام به طور معمول شاهد رونق 
بازار بودیم، اما همچنان شاهد کمترین 
مراجعه از سوی مردم هستیم و به جز 
به  منزل شان  لوازم خانگی  که  افرادی 
تهیه جهیزیه  به دنبال  یا  سرقت رفته 
نوعروسان خود باشند، کسی برای خرید 

مراجعه نمی کند.
با وجود این رکود، اقدام برخی شرکت ها 
کسب  بدون  قیمت ها  افزایش  به 
و  حمایت  سازمان  از  لازم  مجوزهای 
تنها  نه  و  داشته  ادامه  صمت  وزارت 
شاهد بازگشت قیمت ها به قبل نیستیم، 
شرکت هایی  تعداد  به  روز  هر  بلکه 
برای  قیمتی  جدید  فهرست های  که 
اضافه  می کنند،  ارائه  خود  تولیدات 

می شود.
اتحادیه  رییس  پازوکی«  »حسن 
اظهار  تازه ترین  در  تهران  لوازم خانگی 
ایرنا گفت:  به  زمینه  این  در  نظر خود 
اخیر  ماه های  در  تولیدکنندگان  اکثر 
بین پنج تا ۱۵ درصد افزایش قیمت )با 
یا بدون مجوز( داشته اند که با مقایسه 

این  برای  که  آنها  قیمتی  فهرست 
قیمت های  با  می شود  ارسال  اتحادیه 
سال گذشته، به روشنی قابل مشاهده 

است.
بیشترین  مدت  این  در  افزود:  وی 
با  به کولرسازان  افزایش قیمت مربوط 
۶۰ تا ۷۰ درصد افزایش بوده است و در 
سایر موارد اینکه گفته شده قیمت لوازم 
است،  یافته  افزایش  خانگی ۶۰ درصد 

تکذیب می شود.
در  شرایط  این  داشت:  اظهار  پازوکی 
می گوید  تولیدکننده  که  است  حالی 
خانگی  لوازم  تولید  اولیه  مواد  همه 
محصولات  فولادی،  ورق  جمله  از 
ارز  پتروشیمی، رنگ، پلاستیک و نرخ 
تولیدکننده  اگر  اما  است،  شده  گران 
محصولات  برای  افزایشی  بخواهد 
درخواست  زمان  از  باشد،  داشته  خود 
نرخ،  افزایش  با  احتمالی  موافقت  تا 
دست کم ۶ ماه به طول خواهد انجامید 

و در این مدت باید ضرر کند.
است  شرایط  این  در  داشت:  بیان  وی 
از  نرخ ها  افزایش  اعمال  شاهد  که 
سوی تولیدکنندگان بدون کسب مجوز 
حمایت  سازمان  و  صمت  وزارت  از 
هستیم، حال آنکه مردم فکر می کنند 
را  کالا  مغازه داران  و  توزیع کنندگان 

گران می فروشند.
عرضه محصولات از سوی کارخانجات با 

قیمت خرده فروشی
در این میان، عرضه کالاها و محصولات 
قیمت  به  تولیدکنندگان  سوی  از 
خرده فروشی به فروشگاه ها و مغازه داران 
در روزهای گذشته مجددا خبرساز شد. 
به طوری که اتحادیه لوازم خانگی نیز از 

این وضعیت شاکی شد.
خانگی  لوازم  اتحادیه  دبیر  »رحیمی« 

ماه های  در  می گوید:  زمینه  این  در 
به  تولیدکنندگان  گذشته شاهد عرضه 
پس  بودیم،  فروشی  عمده  های  قیمت 
و  برداشتند  را  خود  تخفیفات  آن  از 
دارند  امروز  اما  را،  حمل  هزینه  سپس 
محصولات را به قیمت مصرف کننده می 
فروشند و این شرایط هیچ مجالی برای 

کسبه نگذاشته است.
مسائل  به  توجه  با  کارشناسان  برخی 
یاد شده در این گزارش، خطر گسترش 
OEM کاری در صنعت لوازم خانگی را 

هشدار داده اند.
اینکه  یعنی   OEM ایرنا،  گزارش  به 
و  اولیه  مواد  خرید  جای  به  شرکت ها 
تولید محصول که در شرایط کنونی با 
دردسرهای زیادی روبه رو است، فرآیند 
تولید را به یک شرکت دوم که می تواند 
شرکتی چینی، ایرانی یا حتی شرکتی 
مستقر در مرز باشد واگذار کرده و فقط 

برند خود را بر محصول بچسبانند.
به گفته آنان، با توجه به افزایش سرسام 
و  سو  یک  از  اولیه  مواد  و  ارز  نرخ  آور 
افزایش  به  صمت  وزارت  ندادن  اجازه 
گسترش  نهایی،  محصولات  قیمت 
لوازم خانگی در سال  در  کاری   OEM

آینده احتمال می رود.
بازنگری  به نظر می رسد در این زمینه 
 costplus قیمت گذاری  سیستم  در 
خواسته  که  لوازم خانگی  محصولات 
مورد  باید  است،  صنعت  این  فعالان 

بررسی قرار بگیرد.
انجمن  دبیرکل  گذشته،  هفته های  در 
ارسال  از  ایران  لوازم خانگی  صنایع 
معاون  به  اتحادیه  این  از سوی  نامه ای 
خبر  صمت  وزارت  عمومی  صنایع 
برشمردن  ضمن  آن  در  که  بود  داده 
مشکلات تولید، اعلام شد: موارد موجود 

قیمت  تعیین  محاسبه  فرمول های  در 
با  حمایت،  سازمان  توسط  لوازم خانگی 

واقعیات موجود منطبق نیست.
عدم  به  اشاره  با  هاشمی«  »عباس 
استمرار  از  تولیدکنندگان  اطمینان 
نرخ  شدن  یادآور  و  اولیه  مواد  تامین 
تداوم  تصریح کرد:  درصدی،   ۴۰ تورم 
های  هزینه  تا  شده  سبب  ها  تحریم 
تامین  رفته، جریان  بالا  تولیدکنندگان 
و  نقل  شود،  قطع  یا  کند  اولیه  مواد 
دشواری  و  ریسک  با  ارزی  انتقالات 
شاهد  و  باشد  همراه  خود  خاص  های 
محدود  همکاری های  یا  همکاری  قطع 
قالب های  فناوری،  در  خارجی  شرکای 
تولید، بازارهای صادراتی، آموزش و غیره 
و همچنین عدم اتصال سیستماتیک به 

شبکه جهانی تولید و تجارت باشیم.
این مقام صنفی ادامه  داد: در کنار این 
محدودیت ها، باید محدودیت منابع مالی 
تامین  )که  بانک ها  انقباضی  رفتار  و 
سرمایه در گردش مورد نیاز واحدها را 
با مشکل مواجه کرده( را در نظر داشت 
و در مجموه همه این موارد سبب شده 
تا افزایش هزینه سرمایه گذاری ها در این 

صنعت را شاهد باشیم.
وی با اشاره به خرید نقدی و با قیمت 
فولاد،  همچون  اولیه ای  مواد  جهانی 
مس، آلومینیوم، محصولات پتروشیمی 
فروش  قطع  و  کالا  بورس  از  غیره  و 
اعتباری تولیدکنندگان این مواد، گفت: 
تولیدکنندگان  که  است  حالی  در  این 
بر  حاکم  رکود  دلیل  به  خانگی  لوازم 
مدت  و  اعتباری  فروش  به  ناچار  بازار، 
این  در  و  هستند  خود  محصولات  دار 
شرایط شاهدیم واحدها ملزم به رعایت 
تولیدات  برای  دستوری«  »قیمت های 

خود می شوند.

 افزایش قیمت ها در بازار لوازم خانگی/
 عرضه تولیدکنندگان به قیمت خرده فروشی



استان تهران
گزارش

در آستانه فرارسیدن اعیاد شعبانیه ،

گلکاران پاکدشت ۳۰۰ هزار شاخه 
گل به عتبات عالیات اهدا کردند

 فرماندار شهرستان پاکدشت گفت: در آستانه فرارسیدن اعیاد شعبانیه 
و ولادت سومین اختر آسمان امامت و ولایت حضرت امام حسین)ع( 
، گلکاران شهرستان پاکدشت ۳۰۰ هزار شاخه گل برای گل آرایی به 

عتبات عالیات اهدا کردند.
با  گفت وگو  در  اسلام  پیامبر  مبعث  عید  روز  در  اردستانی  محسن 
خبرنگار ایرنا اظهار داشت: مردم و گلکاران شهرستان پاکدشت طی 
سال های گذشته و در مناسبت های مختلف، بخشی از دسترنج خود را 
در اعیاد مختلف از جمله اعیاد شعبانیه، برای گل آرایی عتبات عالیات 
و مسجد مقدس جمکران اهدا کردند تا این اماکن مقدس با گل های 

تولیدی در این شهرستان تزئین شود.
داوودی،  شامل  نوع   ۵۰ تنوع  با  اهدایی  گل های  داشت:  اظهار  وی 
میخک مینیاتور، لیلیوم، ژرورا، فرزیا، قلم پور، الستورمریا، رز، ارکیده 
بامبو و انواع برگهای تزئینی شامل برگ سیکاس، آنتوریا است که از 
ارسال  عالیات  به عتبات  ابوالفضل)ع( روستای گلزار  مسجد حضرت 

می شود.
گلکاران  اهدایی  گل های  از  محموله  دهمین  این  کرد:  تصریح  وی 
پاکدشتی است که به همراه ۱۶ نفر از خادمان گل آرا به عتبات عاالیات 

ارسال می شود.
اراضی  هکتار   ۲۵۰ و  هزار  یک  از  بیش  پاکدشت  گفت:  اردستانی 
گلخانه ای دارد که با تولید سالانه یک میلیارد و ۱۰۰ هزار گل شاخه 
ایران اسلامی به حساب می آید  بریده پاکدشت پایتخت گل و گیاه 
از این رو حرکت گلکاران تبلیغی برای شهرستان پاکدشت و معرفی 
ظرفیت های آن به ویژه در اعیاد شعبانیه برای زائران خاندان عصمت 

و طهارت است.
وی افزود: پاکدشت یک پنجم اراضی گلخانه ای کشور و ۸۱ درصد 
سطح زیر کشت گل و گیاه استان تهران را در خود جای داده و بیش 
از یک هزار هکتار از اراضی گلخانه آن زیر کشت گل و گیاه رفته است.

پاکدشت با ۳۵۰ هزار نفر جمعیت در ۲۵ کیلومتری جنوب شرق تهران 
واقع است.

توصیه  ضمن  تهران  استاندار   
شهروندان به خرید و مصرف کالاهای 
داخلی  تولیدات  گفت:  داخل،  ساخت 
را  خارجی  کالاهای  با  رقابت  توان 

دارند.
در  فخاری  علیرضا  ایرنا،  گزارش  به 
شهرستان  های  طرح  افتتاح  حاشیه 
بهره  با  امروز  داشت:  اظهار  دماوند 
برداری از ۲ طرح صنعتی در شهرستان 
دماوند، شاهد حضور پررونق و با برکت 
نیازمندی  تامین  در  خصوصی  بخش 
مرکز  این  از  یکی  بودیم؛  کشور  های 
توسط  آماده  نیمه  غذایی  مواد  تامین 
از ظرفیت  استفاده  بخش خصوصی و 
اشتغالزایی  ایجاد  با  داخلی  های 
تولید  مربوط  مرکز  دومین  و  مطلوب 
مواد بهداشتی بر پایه پلاستیک است.

وی ادامه داد: سرمایه گذاری که بخش 
هزینه  دولت  به  اتکا  بدون  خصوصی 
کرده، قابل تقدیر است؛ بخش زنجیره 
قالب  طراحی،  پردازی،  نظریه  ارزش، 
خط  در  قالب ها  بکارگیری  و  سازی 
تولید در این صنعت شاهد بودیم که 
به عنوان الگو قابل ارائه است و قابلیت 
را  خارجی  کالاهای  با  رقابت پذیری 

دارد.

توصیه  نشان کرد:  این مسئول خاطر 
تولیدات داخلی  از  می کنیم که مردم 
به ویژه آنهایی که مواد اولیه، طراحی 
استفاده  است،  بومی  آنها  ساخت  و 
در  داخلی  کالاهای  هم  تا  کنند 
و  کند  رقابت  بین المللی  عرصه های 
تولید  افزایش  در  بسزایی  سهم  هم 

ناخالص داخلی داشته باشند.
شهردار  انتخاب  داشت:  اظهار  فخاری 
دماوند تقریبا حل شده و به نظر نهایی 
موکول  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
می کنیم  تلاش  ما  و  است  گردیده 
تا تصمیم  باشیم  کمتر دخالت داشته 

شورا به رفع مشکلات فایق آید.

وی تاکید کرد: با هماهنگی های انجام 
نهایی  تصمیم  رسد  می  نظر  به  شده 
ابلاغ  تا  توسط شورای اسلامی گرفته 

نهایی توسط استانداری صادر شود.
شهرستان دماوند با دو بخش مرکزی 
شرق  کیلومتری   ۴۵ در  رودهن  و 

پایتخت قرار دارد.

استاندار تهران: تولیدات داخلی توان رقابت با 
کالاهای خارجی را دارند

حضرت  بعثت  بزرگ  جشن  مراسم   
صلّی  مصطفی  محمد  مرتبت  ختمی 
الله علیه وآله و سلم، در آستان مقدس 
حضرت عبدالعظیم حسنی علیه السلام 
با حضور جمع کثیری از عاشقان اهل 
برگزار  حرم  ومجاوران  زائران  و  بیت 

شد.
باشکوه  مراسم  این   ، ایرنا  گزارش  به 
بعد  مبعث،  عید  شب  با  مقارن  جمعه 
از اقامه نماز جماعت مغرب و عشاء در 
شبستان امام خمینی)ره( حرم مطهر، 
با سخنرانی حجت الاسلام والمسلمین 
موضوع  با  پسندیده  عباس  دکتر 
»محمد)ص(، پیامبر زندگی« و مدیحه 
سرایی ذاکر آل الله علیهم السلام حاج 

حمید منتظر برگزار شد.
فردا  مصادف  مبعث،  روز  در  همچنین 
ظهر  جماعت  نماز  اقامه  از  بعد  شنبه 
خمینی)ره(،  امام  شبستان  در  عصر  و 
حسین  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
حلواییان به ایراد سخنرانی و ذاکر اهل 
السلام  علیهم  طهارت  و  عصمت  بیت 
مدیحه  به  نیکبختیان،  احمد  حاج 

سرایی خواهند پرداخت.
آستان  فرهنگی  و  علمی  امور  معاونت 
حسنی  عبدالعظیم  حضرت  مقدس 
به  تبریک  عرض  ضمن  السلام  علیه 
مکرم  نبی  بعثت  سالروز  مناسبت 
صلّی  مصطفی  محمد  حضرت  اسلام 
الله علیه وآله وسلّم ، مقدم عاشقان و 
ارادتمندان اهل بیت عصمت و طهارت 
علیهم السلام را به این ویژه برنامه ها 

گرامی می دارد.
روز مبعث پیامبر اکرم ، روزی است که 
گرانقدر  پیامبر  )ص(،  محمد  حضرت 
اسلام، به درجه پیامبری برگزیده شد. 
در تقویم هجری قمری، ۲۷ رجب روز 

مبعث است.
روز  در  ص(   ( مصطفی  محمد  حضرت 
الفیل، همزمان  عام  ۲۷ رجب سال ۴۰ 
با سال ۱۳ پیش از هجرت پیامبر اسلام، 
در غار حرا، توسط )جبرئیل( و از سوی 
خدا به پیامبری نایل آمد و مأمور شد که 
چندخداپرستی و بت پرستی را از زمین 
بردارد و خداپرستی را رواج دهد و پیام 

وحی را به مردم برساند.

خردهایی  برانگیختن  روز  مبعث،  روز 
تابوت خرافه گرایی، هوس  است که در 
بود.  شده  دفن  پیشگی  جهل  و  پرستی 
هاست؛  عاطفه  تولد  روز  مبعث  روز 
شمشیرها  رقص  در  که  هایی  عاطفه 
زخمی می شد و در جنگل نیزه ها جان 
می باخت. آن روزها، دخترکان معصوم، 
به جای آغوش گرم مادر، در دامان سرد 
بلندقامت، در  خاک می خفتند. جوانان 

تیرها  بارش  به  جان  ها،  جهالت  جنگ 
می دادند و زنان بی پناه، در بند اسارت 
می زیستند. آه که چه خارهایی به پای 
بشریت می خزید و چه زخم هایی دل 

عاطفه ها را می خست.
روز مبعث، روز مرگ قساوت ها و شرارت 
ها بود؛ روز مرگ کرامت هایی که به پای 
بت ها قربانی می شد؛ روز مرگ جهل و 

شرک و پرستش های ناروا بود.

زائران حرم حضرت عبدالعظیم حسنی در جشن مبعث شرکت کردند

گزارش

 تحول بزرگ در ناوگان موتوری نسیم شهر/تخصیص 
۱۰۰ میلیارد تومان برای توسعه تجهیزات لجستیکی و 

حمل و نقل عمومی شهر 

شهردار نسیم شهر از هزینه کرد ۱۰۰ میلیارد توماني براي بروزرساني 
و توسعه تجهیزات لجستیکي ، ایمني و حوزه حمل و نقل عمومي 

نسیم شهر در سال  ۱۴۰۲ خبر داد .
عـــــــلیرضا عـــــــرب با تشریح جزئیات این خبر گفت : بي شک 
براي خدمات رساني بهینه و مطلوب به شهروندان نیازمند تجهیزات 
کاربردي ، خودروهاي سالم و بدون نقص در مدیریت شهري هستیم و 
براي رسیدن به این منظور قطعا پیش از وجود نواقص باید اقدام نمود. 
وي ادامه داد : خوشبختانه  با تعامل اعضاي شوراي اسلامي و مجموعه 
حملونقل  ناوگان  و  لجستیکي  تجهیزات   ۱۴۰۲ سال  در  شهرداري 
عمومي بویژه بخش اتوبوسراني شهرداري بروز خواهد شد  و در این 

راستا در حدود ۱۰۰ میلیارد تومان هزینه نیاز است. 
شــــــــهردار نســـــــیم شـــــــهر افزود : در این راستا ماشین 
آلات سنگین خدماتي همچون بابکت ، بیل مکانیکي ، جرثقیل ۱۰ 
تن ،  دستگاه پخت آسفالت ، اورهال کامل سیم تریلر ، تجهیز سازمان 
آتش نشاني به نرده بام هیدرولیکي ۳۲ متري و تجهیزات لجستیکي  
مورد  نیاز شهرداري که انشالله در سال دیگر خریداري وگامي بلند در 
جهت افزایش بازدهي خدمت رساني به شهروندان شریف نسیم شهر 

خواهد بود .
وي افزود : در جهت ارتقا ناوگان اتوبوسراني  ۱۰ اتوبوس جدید پس 
از سالها در حال برنامه ریزي براي خرید هستیم  که در حوزه ناوگان 
امیدواریم  و  گردد  مي  محسوب  چشمگیر  موفقیت  یک  اتوبوسراني 

شهروندان  محترم نسیم شهر  از آن بهره مند شوند.
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امام جمعه قرچک: مردم همواره پشتیبان 
انقلاب و ولایت فقیه هستند

 امام جمعه شهرستان قرچک گفت: مردم ایران اسلامی در روز ۲۲ بهمن 
با وجود تمام مشکلات اقتصادی به صحنه آمدند و این پیام را به مسئولان 
فقیه  ولایت  و  انقلاب  پشتیبان  همواره  که  کردند  مخابره  و کلان  خرد 

هستند.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام حجت الله اسماعیلی در خطبه های نماز 
جمعه قرچک که در مصلای نماز جمعه این شهرستان اقامه شد اظهار 
است،  حق  مسیر  در  استقامت  بخیری  عاقبت  عوامل  از  یکی  داشت: 
وفادار، شجاع، غیور و همیشه در صحنه  بابصیرت،  استقامتی که مردم 
ایران اسلامی در روز ۲۲بهمن ۱۴۰۱ در حماسه ای پرشور و باشکوه  به 

نمایش گذاشتند.
وی اظهار داشت: امروز یاد آور همان روزهای نخستین انقلاب اسلامی بود، 
انقلابی که امام راحل از آن به عنوان معجزه خارق العاده قرن یاد کرد و 
مردم در ۲۲ بهمن  یک بار دیگر صحنه های پرشور انقلاب ۵۷ را تکرار و 

حماسه ای عظیم خلق کردند.
اسماعیلی تصریح کرد: همانطور که رهبر معظم انقلاب فرمودند چالش 
در  باید  مسئولان  شود،  برداشته  باید  مردم  زندگی  در  اقتصادی  های 

راستای رفع مشکلات معیشتی مردم اقدام جهادی صورت دهند.
خطیب جمعه قرچک با تأکید بر این که مسئولان همواره باید در خدمت 
مردم باشند ،اظهار داشت: مسئولان با کنار گذاشتن اختلافات به فکر رفع 

مشکلات مردم باشند.
وی افزود: برای اصلاح نظام اقتصادی نیاز به مدیران با روحیه جهادی و 
تفکر اسلامی است چرا که هیچ مشکلی نیست که قابل حل نباشد، برخی 
از مسئولین اگر اختلافات داخلی خودشان را حل کنند قطعا مشکلات در 

دیگر حوزه ها نیز بر طرف می شود.
وی با اشاره به سفر رئیس جمهور به شهرستان قرچک و دستور وی در 
رفع مشکل طرح مسکونی سبحان گفت: رئیس جمهور در سفر کوتاه به 
شهرستان قرچک و طی بازدید از این پروژه دستور دادند که ظرف مدت 

یک ماه مشکل این پروژه مسکونی رفع شود.

پیام تبریک فرماندار شهرستان رباط کریم به 

مناسبت مبعث رسول اکرم )ص(

دکترامید احمدی فرماندار شهرستان رباط کریم در پیامی فرارسیدن 
عید مبعث پیامبر اسلام )ص( را تبریک گفت. متن پیام بدین شرح 

است:
بسم الله الرحمن الرحیم

ایام  ترین  خجسته  و  اسلامی  اعیاد  بزرگترین  از  مبعث  سعید  عید 
برای همه مسلمانان عالم، روزی است که جلوه های شکوهمندش تا 
کرانه های ناپیدای زمان امتداد یافته است. در آن روز آسمانی، پس از 
قرن ها خشک سالی معنویتِ مزرعه حیات، ابرهای سایه گستر رحمت 
و  ورزیدن  مهر  باران عشق،  و  انداخت  اندیشه ها سایه  کویر  بر  الهی 
مهربان زیستن بر کویر تفتیده دل ها بارید. باردیگر باغ رسالت به بار 
نشست و زیباترین شکوفه هستی شکوفا شد و دل نورانی محمد، تجلی 

گاه نام و کلام خدای سلام و آیین اسلام گشت.
اینجانب روز مبعث، روز سربلندی انسان و روز بلندای بانگ توحید، 
مردم  و  اسلامی  ایران  ملت مسلمان  و  گان ولایت  دلداده  رابه همه 
شریف شهرستان رباط کریم،  تبریک عرض میکنم وامیدوارم همه 
ما مسلمانان هرچه بیشتر با بهره گیری از آموزه های سراسر نور الهی 
 قرآن کریم و با وحدت و انسجام اسلامی، در سایه رهبر معظم انقلاب  

مد ظله العالی  در راه پیامبر عظیم الشأن اسلام)ص(، گام برداریم.
امید احمدی فرماندار شهرستان رباط کریم

 برگزاری جلسه شورای حمایت و توسعه
 تشکل های مردم نهاد شهرستان رباط کریم 

معاونت سیاسی و امنیتی فرماندار شهرستان رباط کریم: 
سازمان های مردم نهاد به عنوان تسهیل گران اجتماعی نقش مهمی در ارتقای 
سرمایه های اجتماعی ، اعتماد عمومی و کاهش مدیریت عمومی کشور دارد.

رباط  شهرستان  نهاد  مردم  های  تشکل  توسعه  و  حمایت  شورای  جلسه 
کریم به ریاست معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی فرماندار ،نماینده کمیته 
امداد،نماینده بهزیستی، نماینده سپاه ، نمایندگان موسسه و مراکز نیکوکاری 

در محل سالن جلسات فرمانداری برگزارشد .
در این جلسه  تقویت ساختارهای شهرستان در کمیته امداد امام خمینی 
)ره( و اداره بهزیستی ، نظارت دقیق و هوشمندانه در سطح مختلف ادارات 
رفع  و  کاربردی  و  مهم  عملکرد  در  دقت  و  نیکوکاری   ، موسسات خیریه  و 

مشکلات و موانع در حال مسائل مورد بررسی قرار گرفت .
در ادامه گزارشاتی از اقدامات صورت گرفته توسط نهادهای مردمی و نهادهای 
حمایتی در حوزه های مرتبط کاری و همچنین بررسی و واکاوی مسائل و ارائه 
راهکارها و دیدگاه ها و حرکت در مسیر خدمات رسانی بهتر به شهروندان در 

سطح شهرستان از مهمترین عناوین جلسه مطرح گردید.

امام جمعه فیروزکوه: ملت ایران بر سر آرمانهای 

انقلاب ثابت قدم هستند
 امام جمعه فیروزکوه گفت: ملت غیور و قهرمان ایران پس از ۴۴ سال 
از انقلاب اسلامی، هنوز بر سر آرمان های انقلاب خود ثابت  قدم هستند 
و این را با حضور باشکوه و حماسی خود در راهپیمایی ۲۲ بهمن ثابت 

کردند.
حجت الاسلام حسن حیدری در خطبه های نماز جمعه شهر فیروزکوه 
و  اسلامی  انقلاب  برکت  به  امروز  داشت:  اظهار  نمازگزاران  جمع  در 
مجاهدت جوانان مومن و نخبه، در عرصه های مختلف پیشرفت کردیم به 
طوریکه دشمنان ما، به پیشرفت کشور اعتراف می کنند و علت دشمنی 

آنها همین حرکت پیشرفت کشور است.
کنار  در  باید  را  کشور  مشکلات  داد:  ادامه  فیروزکوه  جمعه  خطیب 
پیشرفت  که  انقلابی  روحیه  و  همت  همان  با  اگر  ببینیم.  ها  پیشرفت 
کردیم در مشکلات اقتصادی ورود کنیم، قطعا پیشرفت خواهیم کرد و 

این همان روحیه و نگاه انقلابی است.
وی افزود: آینده ایران اسلامی روشن و امید بخش است و ما با اعتماد به 

وعده های الهی، مشکلات را برطرف خواهیم کرد.
ترکیه،  و  سوریه  زلزله  قضیه  در  کرد:  خاطرنشان  فیروزکوه  جمعه  امام 
شاهد تبعیض و دوگانگی آمریکا و غربی ها هستیم، بیش از ۶۵ کشور 
به ترکیه کمک کردند ولی فقط حدود ۱۳ کشور به سوریه کمک کردند.

نه تنها کمکی  تاکید کرد: در زلزله سوریه شاهد بودیم که آمریکا  وی 
نمی کند بلکه با تحریم مانع کمک دیگران است.

سال پنجم - شماره   174 یکشنبه 30  بهمن 1401

صورتجلسه افرازی قسمتی از پلاک 2773 فرعی از 147 اصلی
سند مالکیت ششدانگ یک قطعه باغ بمساحت 17950 مترمربع تحت پلاک 2773 فرعی 
از 147 اصلی ذیل ثبت 62381 صفحه 10 دفتر جلد 263 بنام علی میرزا حیدر  ثبت 
از  مقادیری  متعدد  قطعی  اسناد  برابر  نامبرده  سپس  است  گردیده  تسلیم  و  صادر  و 
مورد مالکیت خویش را به غیر من جمله آقای علی اوسط عبدل محمدی واگذار نموده که 
سند مالکیت کاداستری آن به میزان دوهزار سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه 
هسم عرصه و اعیان ذیل ثبت الکترونیکی به شماره 140120301022014130بنام 
شخص اخیر ثبت، صادر و تسلیم گردیده است. در ادامه نامبرده بموجب وارده شماره 
17525 – 1401/10/17 تقاضای افراز سهمی خویش را تسلیم این اداره نموده است 
نامه  ، طی  از ماده 101 اصلاحی قانون شهرداری ها  با وحدت ملاک  و  در همین راستا 
ده  صنعتی  شهرک  بامدیریت   1401/10/03  –  140185601022016562 شماره 
حسن بعنوان متولی امور شهرک در خصوص موافقت / عدم موافقت آن مرجع با افراز 
نامه شماره بپیوست نقشه  سهام شخص اخیرالذکر مکاتبه گردید که مرجع مزبور طی 
انجام عملیات افراز اعلام نموده است.با عنایت به  افرازی موافقت خویش را مبنی بر 
اینکه تعداد مالکین مشاعی پلاک ثبتی موقوم عدیده بوده و متقاضی افراز اعلام نموده 
یک  طی  مراتب  ندارم  دسترسی  اصلی  از 147  فرعی  پلاک 2773  مشاعی  مالکین  به 
به شماره روز  اتفاق  )نشریه  کثیرالانتشار  از جراید  یکی  در  اخطار بصورت درج   نوبت 

 167 – 1401/10/21( روز و ساعت افراز مورد تصرفی آقای علی اوسط عبدل محمدی 
آگهی منتشره در محل مدیریت شهرک صنعتی  از  اطلاع عموم رسیده و یک نسخه  به 
ده حسن الصاق گردید. در ادامه راس ساعت 11صبح روز دوم بهمن ماه  سال هزار و 
چهارصد و یک شمسی اینجانبان ابوالفضل فرجی و علیرضا سالار ، نماینده و نقشه بردار 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم در معیت مالک مشاعی )آقای علی اوسط عبدل محمدی( به 
محل تصرفی نامبرده مراجعه نموده و مشاهده گردید مورد تصرفی ایشان بصورت پی 
کنی مشخص شده است )که تصاویر رنگی پیوست صورتجلسه موید این مطلب است( 
)رعایت ماده 80 قانون ثبت اسناد و املاک ( لازم به ذکر است در زمان حضور اینجانبان 
درمحل انجام عملیات افراز علیرغم ابلاغ از طریق نشر آگهی هیچ یک از مالکین مشاعی در 
محل حضور نیافتند. لذا با لحاظ جمیع مقررات ثبتی من جمله مواد 2، 3، 4، 5 آئین نامه 
قانون افراز و فروش املاک مشاع حدود و مساحت پلاک ثبتی 3673 فرعی از 147 اصلی 

به شرح آتی تقریر میگردد:
ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت 1852 متر مربع تحت پلاک 3673 فرعی مفروز و 

مجزی شده از 2773 فرعی با حدود اربعه:
شمالا: بطول 57 متر به پلاک مجاور – شرقا: بطول 332/50 متر به گذر موجود – جنوبا: 

بطول 51/91 متر به پلاک 3673 فرعی – غربا: بطول 283/01 متر به پلاک مجاور 
نظریه ریاست محترم واحد ثبتی رباط کریم در راستای اجرای ماده آئین نامه قانون افراز 

و فروش املاک مشاع
چنانچه هر شخص اعم از حقیقی / حقوقی نسبت به تصمیم واحد ثبتی معترض میباشد 
مقتضی است ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار آگهی به مراجع قضایی ذیصلاح مراجعه 

املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  تسلیم  را  آن  رسید  و  نموده  تقدیم  را  خویش  دادخواست   و 
رباط کریم نماید.

رئیس ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 
مورخ   17932 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )وکیل(  کریمی  علی  بهرام  آقای 
)که  اصلی   155 از  فرعی   1506 ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/10/21
عبارتست از سند مالکیت صد و سه ممیز دودهم سهم مشاع از شش هزار و هفتصد و 
شصت سهم عرصه یک قطعه زمین به مساحت 6760 متر مربع قطعه 20 تفکیکی پلاک 
1506 فرعی از 155 اصلی مفروز از 171 فرعی از اصلی با سریال چاپی 817679 سری 
ب  سال 91 به نام مهرداد عزیز مراش ذیل ثبت 169847  صفحه 371 دفتر جلد 790 
رباط کریم ثبت و صادر شده است.که بعلت جابجایی منزل مفقود گردیده لذا تقاضای صدور 
سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین 
نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی 
مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده 
روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را 
تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر 

و به متقاضی تسلیم خواهد شد.                                                          
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 
مورخ   19229 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )وکیل(  کورنده  وفایی  شهین  خانم 
)که  اصلی   155 از  فرعی   5750 ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/11/11
عبارتست از سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت 63/54 متر 
مربع قطعه 18 تفکیکی پلاک 5750 فرعی از 155 اصلی مفروز از 2201 فرعی از اصلی با 
سریال چاپی 898680 سری ج سال 94 به نام محمود یوسفی به شماره دفتر الکترونیکی 
139520301022007440 ثبت و صادر شده است.و در ادامه برابر سند قطعی 52000 
مورخ 1395/10/15 دفتر 23 رباط کریم به خانم قزتمام ورمزیار منتقل گردیده که بعلت 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را  اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند 
نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 
مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی 
داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، 

المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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شـــــهردار  مستقیم  های  پیگیری  با 
چندین  مشکل  شــــــهر  نســــیم 
ساله ترافیک بلوار کشاورز این شهر که  
آن  معضل  با  سالها  گرامی  شهروندان 
هندسی  اصلاح  عملیات   ، بودند  روبرو 
اجرایی  کار  دستور  در  مسیر  این 

شهرداری قرار گرفت . 
مهندس علیرضا عـرب شــهردار نسـیم 
شهر  با اشاره به اینکه یکی از مهمترین 
شهرداری  به  ورود  بدو  در  که  اقداماتی 
شهری   مدیریت  کاری  اولویتهای  جز   ،
قرار گرفته ، پایش و مرتفع نمودن گره 
های ترافیکی در سطح شهر بوده است؛ 
گفت : نگرش ما برای آبادانی و پیشرفت 
تا  باشد  برنامه  با  و  هدفمند  باید  شهر 
بتوانیم اقدامات عمرانی خود را همزمان 
سوق  راستا  یک  در  شهری  نیازهای  به 
دهیم و رشد متوازن بواسطه انجام این 

موارد مهم میسر و حتمی گردد .
شهر  نسیم  کشاورز  بلوار   : افزود  وی 
موجبات  سال  چندین  متعدد  بدلایل 
ترافیک نامنظمی را در سطح شهر ایجاد 

و هیچ اقدامی برای ساماندهی این مسیر 
صورت  ارزیابی  با  لذا  بود  نگرفته  انجام 
برای  و  جهادی  تصمیمی  در  گرفته 
عملیات  شهروندان  آسایش  و  آرامش 
)تقاطع  کشاورز  بلوار  هندسی  اصلاح 
۹دی(  در این مسیر  آغاز گردیده است. 
ضمن  ادامه  در  شهر  نسیم  شهردار 
قدردانی از صبر و شکیبایی مردم شریف 
توجه  با   : کرد  نشان  خاطر  شهر  نسیم 
اجرای  برای  مکرری  تاکیدات  اینکه  به 
این پروژه با استاندارد های موجود شده 
مردم  آن  اتمام  از  پس  انشاالله  است 
خواهند توانست به بهترین شکل از آن 

استفاده کنند. 
برنامه های  به  با اشاره   عرب همچنین 
کرد:  تاکید  شهر  نسیم  شهرداری  آتی 
نزدیک شهر  آینده    درنظر داریم سال 
افزایش  برای  عمرانی  کارگاهی  به  را 
خدمات رسانی تبدیل نماییم که انشاالله 
همراهی  و  همکاران  جدیت  و  همت  با 
با  زیبا  شهری  شهر،  نسیم  عزیز  مردم 

طراوت و رو به پیشرفت را بسازیم.

علیرضا عرب شـهردار نسـیم شـهر : بزودی معضل 

ترافیکی چندین ساله بلوار کشاورز مرتفع خواهد شد

عمومی  های  کتابخانه  اداره  رئیس 
حال  در  گفت:  ملارد  شهرستان 
 ۲۰۰ و  فعال  عضو  هزار   ۱۰ حاضر 
کتاب  سطح  در  کتاب  نسخه  هزار 
وجود  شهرستان  عمومی  های  خانه 

دارد.
و  گفت  در  یارمحمدی  فیروزه 
سال  در  داشت:  اظهار  ایرنا،  با  گو 
۱۳۹۲ سه باب کتاب خانه نهادی و 
مشارکتی و مستقل فعال بوده است 
خانه  کتاب   ۱۱ حاضر  حال  در  و 
مشارکتی  خانه  کتاب  سه  و  نهادی 
و یک کتاب خانه  در سطح مساجد 
مینی  دستگاه  یک  قالب  در  سیار 

بوس فعال است.
عمومی  های  کتابخانه  اداره  رئیس 
شهرستان ملارد بیان کرد: همچنین 
یک باب کتاب خانه مستقل نیز فعال 
این  مهم  رویکردهای  از  یکی  است، 
عمومی  های  خانه  کتاب  که  است 
و  اند  شده  خارج  سنتی  فضای  از 
پایگاه  به  جدید  های  سیاست  در 

فرهنگی اجتماعی تبدیل شده اند.
بخش  اندازی  راه  کرد:  عنوان  وی 
بازی  اسباب  به  مجهز  کودک 
و  بخش  و  سرگرمی  و  فکری  های 
شهرستان  در  نابینایان  و  نوجوانان 
است،  مهم  اقدامات  جمله  از  ملارد 
بخش  در  عضو   ۱۲۰ راستا  این  در 
نخستین  و  هستند  فعال  نابینایان 

نیز  نابینایان  شطرنج  مسابقات  دوره 
برگزار شد.

از  تجلیل  کرد:  تصریح  یارمحمدی 
نخبگان ادبی و شعر خوانی از جمله 
در  و  است  نهاد  این  های  برنامه 
از شهرستان ملارد  جشنواره رضوی 
نیز برگزیده کشوری داریم، در زمینه 
همراهی با دستگاههای فرهنگی نیز 
موظف به شناسایی استعادها هستیم.

راه  آینده  کرد: سال  وی خاطرنشان 
باب کتاب خانه مرکزی  اندازی یک 
اقدام  دست  در  اداری  شهرک  در 
است و یک باب کتاب خانه دیگر در 
حال بهره برداری می باشد، همچنین 
یک دستگاه اتوبوس سیار شهری نیز 
در  خدمات  توسعه  ارائه  جهت  در 

حال راه اندازی است.
عمومی  های  کتابخانه  اداره  رئیس 
کتاب  کرد:  بیان  ملارد  شهرستان 
در  گسترده  نهادی  عنوان  به  خانه 
برای  دسترسی  قابل  کشور  سطح 
از  و  است  امانت  جهت  اعضا  همه 
به  توانند  می  سامان  سامانه  طریق 
دسترسی  نیز  کشوری  های  کتاب 
داشته باشند، در حال حاضر ۱۰ هزار 
عضو فعال و ۲۰۰ هزار نسخه کتاب 

در سطح شهرستان وجود دارد.
بخش   ۲ دارای  ملارد  شهرستان 
در  که  است  صفادشت  و  مرکزی 

جنوب غرب استان واقع شده است.

 رئیس اداره کتابخانه های عمومی شهرستان ملارد:
 ۲۰۰ هزار نسخه کتاب درکتابخانه های عمومی ملارد 

وجود دارد
خبر

و  فرهنگی  کمیسیون  رئیس 
اجتماعی شورای شهر ملارد گفت: 
خود را موظف به گفتمان انقلاب و 
در  فرهنگی  و  دینی  امور  پیگیری 

حیطه وظایف شورا می دانیم.
میثم طاهر آبادی در نشست خبری 
شورای  و  فرهنگی  دستگاههای 
اصحاب  با  ملارد  شهر  اسلامی 
و  تقویت  اهمیت  بر  تاکید  با  رسانه 
توسعه فعالیت های فرهنگی اظهار 
شورای  گیری  شکل  بدو  داشت:از 
ششم نگرش اعضای شورای اسلامی 
نسبت به مباحث فرهنگی و ورزشی 
متفاوت بوده و نگرش خاصی دنبال 
را  فرهنگی  کلان  های  طرح  و  شد 

پیگیری می کنیم.
و  فرهنگی  کمیسیون  رئیس 
افزود:  اجتماعی شورای شهر ملارد 
فرهنگی،  های  فعالیت  حوزه  در 
فعالیت  جدی  های  آسیب  از  یکی 
مباحث  کردن  مناسبتی  و  تقویمی 
سری  یک  تنها  که  است  فرهنگی 
انجام  باید  مناسبتی  های  برنامه 
تحول  اولویت  که  حالی  در  شود 
از  یکی  است.  فرهنگی  مباحث  در 
سند  تدوین  و  ایجاد  مهم،  الزامات 
است  ملارد  شهر  فرهنگی  تحول 
همراهی  به  اثرگذاری  کارهای  تا 
در  بگیرد،  شکل  شهری  مدیریت 
جلساتی  تحول  سند  این  با  رابطه 
برگزار شد تا به نگاه جامعی برسیم.

کمیسیون  کرد:  بیان  آبادی  طاهر 
فرهنگی خود را عقل تمام نمی بیند 
امر  متولیان  از  هستیم  تلاش  در  و 
نیز دعوت کنیم تا نسبت به مباحث 
مرتبط به موضوعات مختلف نظرات 
مختلفی را جلب نماییم. وی عنوان 
اعضای  بر  علاوه  رو  این  از  کرد: 
اوقاف  و  ارشاد  اداره  از  کمیسیون 
و  ها  ارگان  و  تبلیغات  سازمان  و 
نیز  فرهنگی  مختلف  دستگاههای 

در جلسات حضور دارند.
و  فرهنگی  کمیسیون  رئیس 
ملارد  شهر  شورای  اجتماعی 

های  شنبه   ۵ در  کرد:  خاطرنشان 
تخصصی  های  نشست  فرهنگی 
مختلف  موضوعات  در  فرهنگی 

برگزار می شود.
از  تجلیل  طرح  خصوص  در  وی 
دنبال  به  کرد:  خاطرنشان  نخبگان 
براساس  مدونی  ساختار  و  نظام 
در  که  هستیم  بالادستی  اسناد 
زمینه تجلیل از نخبگان وجود دارد، 
ای  جلسه  چند  خصوص  این  در 
مطرح و کلیاتی تصویب شده است.

ارتباط  این  در  گفت:  آبادی  طاهر 
با  تا  شد  تصویب  اولیه  نامه  نظام 
نخبگان  قانونی  الزامات  به  توجه 
داشته  مستمر  طور  به  را  شهر 
فعال   ۱۵۱ راستا  این  در  باشیم، 
قرآنی و ۱۴۰ نفر در حوزه عمومی 
معرفی شد که طبق قانون و اسناد 
بالادستی به صورت کیفی تر مورد 

تجلیل قرار بگیرند.
وی افزود: یکی از مشکلات مهم در 
بی  افراد  و  متجاهر  معتادین  بحث 
سطح  در  گرمخانه  فقدان  سرپناه، 
شهرستان بود، در این راستا در دوره 
ای  ششم مدیریت شهری گرمخانه 
قرار  احداث  و  بازسازی  دست  در 
برای  کوچک  واحدهای  و  گرفت 
مدیریت  سوی  از  موقت  اقامت 
این  پیگیر  که  شده  مصوب  شهری 

موضوع هستیم.

و  فرهنگی  کمیسیون  رئیس 
بیان  ملارد  شهر  شورای  اجتماعی 
در  را  ترافیک  پارک  احیای  کرد: 
دستور کار قرار داده ایم، این پارک 
که  بود  رها شده  فضاهای  از جمله 
احیای آن مصوب گردید و در حال 
بهره برداری است و نخستین دوره 
آموزشی و کارگاهی در این هفته در 

پارک ترافیک برگزار شد.
وی اظهارداشت: یکی از رویکردهای 
های  آسیب  کاهش  در  مهم 
تسهیل  فرهنگی،  و  اجتماعی 
برای  شهری  خدمات  از  استفاده 
اقشار مختلف است، در حال حاضر 
در ۵ بوستان چمن مصنوعی مورد 

استفاده قرار می گیرد.
طاهر آبادی تصریح کرد: استفاده از 
نظر های تخصصی در اجرا و طرح 
های مدیریت شهری یکی از نگرش 
های مهمی است که پیگیری کرده 
دستگاههای  با  راستا  این  در  ایم، 
فرهنگی در سطح شهر نیز همراهی 
و مساعدت لازم را داریم و هر چند 
اعتبارات پاسخگوی برنامه ها نیست 
مختلف  دستگاهای  حمایت  به  اما 

فرهنگی می پردازیم.
موظف  را  خود  ما  کرد:  عنوان  وی 
پیگیری  و  انقلاب  گفتمان  به 
حیطه  در  فرهنگی  و  دینی  امور 
این  در  و  دانیم  می  شورا  وظایف 

مساجد  با  خوبی  همراهی  باره 
کم  مساجد  احصای  خصوص  در 
های  هیئت  با  تعامل  و  برخوردار 
های  برنامه  در  مشارکت  و  مذهبی 

ملی در سطح شهرستان داریم.
و  فرهنگی  کمیسیون  رئیس 
بیان  ملارد  شهر  شورای  اجتماعی 
و  پاسخگویی  امر  به  توجه  کرد: 
از  مردم  مطالبات  به  رسیدگی 
رویکردهای مهم شوراست و در هر 
زمان اعضای شورا پاسخگوی مردم 
آنان هستند و حتی در  و مطالبات 
با فضای شورا  مردم  آشنایی  جهت 

نیز بسترهایی وجود دارد.
وی گفت: در حوزه پاسخگویی درب 
بسته ای در مقابل مطالبات مردمی 
نداریم و اصحاب رسانه نیز در صن 
ها  فعالیت  جریان  در  شورا  علنی 
هستند و مجموعه های مردمی نیز 

حضور مستمری در شورا دارند.
فرهنگ  احداث  افزود:  آبادی  طاهر 
فرهنگ  خانه  و  شهر  بزرگ  سرای 
ملارد با اعتبارات مناسب و طراحی 
شهرستان  شهیدان  تمثال  ها  سازه 
و  ص(   ( اکرم  رسول  بلوار  در 
گمنام  شهدای  یادمان  برگزاری 
و   ) ره   ( خمینی  امام  بوستان  در 
محتوا  رویکرد  با  محیطی  تبلیغات 
محور از جمله برنامه های شورا در 

حوزه فرهنگی است.

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای ملارد: موظف به 
پیشبرد گفتمان انقلاب اسلامی هستیم
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شهردار تهران : تعیین تکلیف ۳هزار کسر 
ظرفیت اسکان معتادان متجاهر؛ بزودی

نوشتار

انجام شده  اقدامات  از  شهردار تهران 
در جهت ساماندهی معتادان متجاهر 
خانواده  آغوش  به  آنها  وبازگرداندن 
خبر داد و گفت: ۳ هزار کسر ظرفیت 
اسکان معتادان متجاهر نیز به زودی 

تعیین تکلیف خواهند شد.
علیرضا زاکانی در سیزدهمین نشست 
خوشه  کتابفروشان  انجمن  سراسری 
فرهنگی  اوضاع  بررسی  برای  که 
در  کتابخوانی  فرهنگ  گسترش  و 
مجتمع  محل  در  انقلاب  دوم  گام 
بود،  شده  تشکیل  تهران  سرچشمه 

حضور یافت.  
سخنانی  ضمن  نشست  این  در  وی 
با تأکید بر جایگاه والای فرهنگ در 
داشت:  اظهار  ایرانی-اسلامی،  تمدن 
ما  اعتقادی  و  دینی  نگاه  حسب  بر 
حتی  چیز  همه  غربی ها  برخلاف 
مقوله  است.  فرهنگ  پایه  بر  اقتصاد 
دچار  انقلاب  از  بعد  اما  فرهنگ 
روزمرگی شد، چون به نگاه امام)ره( و 

رهبری توجه نکردند.
زاکانی با اشاره به بحران های فرهنگی 
تهران  ما  شهر  کرد:  اضافه  پایتخت 
فرسوده و بی هویت است، یعنی مثل 
نیست و هویت آن  اصفهان و مشهد 
فقط »پایتخت« بودن است. تلاش ما 
این است در مدت زمان مسئولیت به 
مشکلات  و  گلوگاه ها  خطرناک ترین 

شهر بپردازیم.
تبیین  به  ادامه  در  تهران  شهردار 
در  صورت گرفته  تلاش های  برخی 
شهر  اجتماعی  و  فرهنگی  حوزه 
آمار  بنابر  تهران  گفت:  و  پرداخت 
متجاهر  معتاد  هزار   ۲۱ اعلام شده 
و  آنها  سازماندهی  ما  تلاش  داشت. 
آغوش  به  عزیزان  این  بازگرداندن 
یک  با  همین  برای  است.  جامعه 
معتاد  ۱۸هزار  برای  تشکیلاتی،  کار 
ایجاد  مناسب  اسکان  امکان  متجاهر 

کردیم.
وی با تأکید بر آنکه وظیفه شهرداری 
مناسب  زیرساخت های  آوردن  فراهم 
است،  قشر  این  به  رسیدگی  برای 
ظرفیت  کسر  هزار   ۳ کرد:  اظهار 
اسکان معتادان متجاهر نیز به زودی 
در  این  شد.  خواهند  تکلیف  تعیین 
حالی است که در گذشته نگاهی که 
در مدیریت شهری حاکم بود، توجهی 
معتادان  و  نداشته  موضوع  این  به 
متجاهر را به حال خود رها کرده بود.

از  را  کار«  »کودکان  پدیده  زاکانی 
دیگر آسیب های فرهنگی و اجتماعی 
موضوع  به  افزود:  و  دانست  شهر 
ورود  متکدی ها  و   کار  کودکان 
حل  تا  کرد  خواهیم  تلاش  و  کردیم 
شود. تلاش کردیم به شناخت کافی 
برای ساخت  و  برسیم  مورد شهر  در 

تهران  در  مسکن  واحد  ۱۸۰هزار 
برنامه ریزی کردیم.  

تهران عنوان کرد: شهرداری  شهردار 
را در ابتدای دوره مسئولیت با تنش 
 ۷۰ از  بیش  گرفتیم.  تحویل  مالی 
داشتیم.  بدهی  تومان  میلیارد  هزار 
اولین گام، داشتن منابع مالی درست 
مالی  تنش های  از  عبور  و  مستمر  و 
بود. سال گذشته توانستیم ۹۹ درصد 
به  امسال  و  کنیم  محقق  را  بودجه 

۱۲۰ درصد می رسد.  
خدمات  از  دیگر  برخی  درباره  وی 
جامعه  فرهنگی  اقشار  به  شهرداری 
کردن  باز  برای  مثلًا  داشت:  اظهار 
و  فرهنگیان  کار  از  قدیمی  گره های 
اساتید دانشگاه، برای دانشگاه صنعتی 
خواهیم  مسکن  واحد   ۵۵۰ شریف 
برای  که  هستیم  این  دنبال  ساخت. 
بسازیم،  مسکن  هم  تهرانی  معلمان 
چرا که معلمی که خانه نداشته باشد، 

نمی تواند دانش آموز تربیت کند.  
پروژه های  تمام  کرد:  عنوان  زاکانی 
حال  در  است؛  فعال  امروز  نیز  شهر 
آزادراه  یک  و  بزرگراه  دو  ساخت 
اصلاح  دنبال  به  همچنین  هستیم؛ 
۹۸ تقاطعی هستیم که ۷۸۰ کیلومتر 
راه به ۵۷ کیلومتر کاهش پیدا کند. 
بقیه  و  شده  انجام  تقاطع   ۲۰ حدود 
در  که  می شود  انجام  آینده  سال  آن 

نتیجه آن روزی ۶۸۰ هزار لیتر بنزین 
کم تر در تهران مصرف می شود.  

آنکه  بیان  با  ادامه  در  تهران  شهردار 
و  همراهی  با  جز  شهر  »مشکلات 
نیست«،  حل شدنی  مردم  مشارکت 
اظهار داشت: سامانه »من شهردارم« 
مردم  کردن  همراه  برای  تلاشی 
»بودجه ریزی  مفهوم  تحقق  و 
سامانه  این  در  است.  مشارکتی« 
اعلام  و  کردند  شرکت  نفر  ۳۶۰هزار 
علاقه  پروژه هایی  چه  به  که  کردند 

دارند.  
کردیم  تلاش  آنکه  بر  تأکید  با  وی 
با  مطابق  را  آینده  سال  بودجه 
مطالبات مردم پایه ریزی کنیم، افزود: 
سمتی  به  را  سرمایه  می کنیم  تلاش 
اختصاص  دارند،  علاقه  مردم  که 
پروژه داشتیم  دهیم؛ ۲ هزار و ۸۰۰ 
انتخاب  پروژه  و ۴۰۰  هزار  مردم  که 
مردم  انتخاب های  به سمت  و  کردند 

خواهیم رفت.  
اینکه  برای  افزود:  تهران  شهردار 
ابَرپروژه  شهر الگو درست کنیم، یک 
مدار  بر  را  شهر  تا  کردیم  طراحی 
بر  مبتنی  و  عمومی«  »حمل ونقل 
هویت  با  جدید  محلات  طراحی 
مسجد  محور  بر  و  دینی-اسلامی 
بسازیم. به این ترتیب تلاش می کنیم 

تا بتوانیم هویت شهر را حفظ کنیم.
که  تحولاتی  تمام  کرد:  بیان  زاکانی 
به  ناظر  خورده  رقم  تهران  شهر  در 
از  کوچکی  بخش  و  بوده  شهر  کالبد 
آن ناظر به روح شهر و سبک زندگی 
بوده است. ۱۰ پروژه تعریف کردیم و 
باید نتیجه آن ارتقای فرهنگ و سطح 
زندگی در شهر، ساماندهی مشارکت 
مردم و به ویژه نخبگان در شهر باشد.  
شهردار  شهر،  سایت  اعلام  بنابر 
کتاب  موضوع  در  کرد:  عنوان  تهران 
باغ  مثل  ظرفیت هایی  کتابخوانی  و 
از  که  داریم  فرهنگسراها  و  کتاب 
قبل وجود دارد. از همه فعالان حوزه 
به  توجه  با  می کنم  درخواست  کتاب 
حوزه  در  دارد،  وجود  که  امکاناتی 
پیشنهادات  مطالعه  فرهنگ  ترویج 
این  از  که  البته  دهند،  ارائه  را  خود 

پیشنهادات استقبال می کنیم.
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نتیجه تعاملات ایران و چین بی اثر شدن تحریم ها و بهبود اقتصاد کشور است نوشتار

مجلس  انرژی  کمیسیون  دبیر 
شورای اسلامی با بیان اینکه نتیجه 
سفر آیت الله رئیسی به چین منجر 
بهبود  و  تحریم ها  شدن  بی اثر  به 
خواهد  کشور  اقتصادی  شرایط 
ظرفیت  از  ویژه  استفاده  شد، 
چینی  شرکت های  سرمایه گذاری 
در حوزه انرژی را ضروری دانست.

با  حسین حسین زاده در گفت وگو 
ایرنا درباره سفر  پارلمانی  خبرنگار 

کشور  به  رئیس جمهور  روزه  سه 
رئیسی  آیت الله  سفر  گفت:  چین 
دولت  درایت  نشان دهنده  پکن  به 
تراز  که  آنجا  از  و  است  سیزدهم 
این  با  اسلامی  جمهوری  تجاری 
حدود  گذشته  سال  در  کشور 
سفر  این  بوده،  دلار  میلیارد   ۱۲
مراودات  افزایش  سبب  می تواند 

تجاری دو کشور شود.
قالب  در  چین  با  ایران  افزود:  وی 

 ۲۵ همکاری های  جامع  قرارداد 
شبکه  توسعه  خصوص  در  ساله، 
 - کمربند  پروژه  در  ابریشم  جاده 
راه و بخش انرژی مذاکرات مهمی 
به  و  پیگیری  که  است  داشته 
مؤثری  نقش  آن  سرانجام رساندن 
ارتقای سطح تجاری دو کشور  در 

خواهد داشت.
نماینده مردم لارستان در مجلس 
حوزه  در  چین  اینکه  بیان  با 
و  ملی  منافع  خارجی  سیاست 
قرار  مدنظر  در  را  خود  اقتصادی 
اکنون  چین  شد:  یادآور  می دهد، 
حدود  در  عربی  کشورهای  با 
تجاری  مراودات  دلار  ۲۵۰میلیارد 
دارد که این رقم با ایران حدود ۱۲ 

میلیارد دلار است.
چنین  داد:  ادامه  حسین زاده 
مسئولان  که  می طلبد  شرایطی 
در  دیپلماسی  بهبود  با  کشور 
و  سیاسی  اقتصادی،  حوزه های 
کشور  ظرفیت  از  انرژی،  ویژه  به 
چین استفاده کنند و سفر آیت الله 

انجام  هدف  همین  با  نیز  رئیسی 
شده است.

انرژی  کمیسیون  اول  دبیر 
اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس 
در  چین  با  ایران  دیپلماسی  به 
و  قراردادها  گفت:  انرژی  حوزه 
حوزه  در  مهمی  تفاهم نامه های 
طرفین  بین  سفر  این  در  انرژی 
رد و بدل شد و چینی ها در غرب 
کشور به ویژه در مرز ایران و عراق 
توسعه  برای  شایانی  کمک های 
انجام  گازی  و  نفتی  مهم  میادین 

داده است.
وی یادآور شد: به هر میزان روابط 
ایران و چین در حوزه های مختلف 
تحریم های  بماند،  پایدار  انرژی 
غرب به ویژه آمریکا بر ایران بی اثر 
خواهد شد تا آنها نتوانند به اقتصاد 

کشور آسیب وارد کنند.
سفر  اینکه  درباره  حسین زاده 
چه  تا  چین  به  رئیسی  آیت الله 
میزان می تواند در اجرای جزییات 
کشور  دو  بین  ساله   ۲۵ قرارداد 

داشت:  اظهار  شود،  واقع  مؤثر 
اینکه  به رغم  اسلامی  جمهوری 
گازی  منابع  دارنده  کشور  دومین 
است اما در بخش انرژی مشکلاتی 
دارد؛ چرا که به عنوان نمونه چین 
ذغال سنگ را تبدیل به قطران، در 
گاز  به  نهایت  در  و  متانول  ادامه 
پتروشیمی ها  به  و  کرده  تبدیل 
منافع  از  و  می دهد  تحویل  خود 
اقتصادی آن بهره مند می شود ولی 
پتروشیمی ها  به  را  گاز  ایران  در 
آنها  اما  می دهیم  تحویل  مستقیم 

همیشه ابراز نارضایتی دارند.
خاطرنشان  مجلس  نماینده  این 
و  انرژی  بهینه سازی  کرد: 
بهره برداری از چاه های نفت کشور 
از  جدیدی  دانش  و  کمک  به  نیاز 
از  ایران  البته  دارد.  چین  جمله 
و  دانش بنیان  شرکت های  دانش 
توانمندی های خوب آنها برخوردار 
در حوزه سرمایه گذاری  ولی  است 
استفاده ویژه از ظرفیت شرکت های 

چینی ضروری است.
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